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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF  

Poř. číslo zápisu:  23 

Datum zasedání:  27. 04. 2016 

Přítomni:  Bernatík, Cibuľová, Franěk, Klepková Vodová, Koštuříková, Kuric, 
Macura, Nikorjak, Šeligová, Verner 

Omluveni:  Buryová, Dziadková, Chmielová 

Hosté:   Stavárek 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 
2. Vyhodnocení Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za období 2011 - 2015 
3. Vyhodnocení Aktualizace Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za rok 

2015 
4. Různé 

 
1. Úvod, schválení programu 
 
Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i děkana OPF a konstatovala, že 
Akademický senát je usnášeníschopný. Poté dr. Koštuříková vyjmenovala jednotlivé body 
programu a požádala o případné návrhy na úpravu. Přítomní členové senátu s navrženým 
programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Hlasování proběhlo za nepřítomnosti doc. Klepkové Vodové. 
 
2. Vyhodnocení Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za období 2011 - 2015 
 
Dokument představil děkan fakulty prof. Stavárek, který na úvod podotkl, že poděkování za 
zpracování dokumentu náleží Oddělení rozvoje a vnějších vztahů. Zdůraznil, že 
vyhodnocován byl materiál sestavený bývalým vedením fakulty, tudíž obsahoval plánované 
úkoly a aktivity, se kterými se současné vedení zcela neztotožňovalo a svými prioritami se liší 
od koncepce nynějšího dlouhodobého záměru fakulty na rok 2015-2020. Formálně však bylo 
nutné naplnit povinnost stručným vyhodnocením a shrnutím toho, co se podařilo splnit.   
 
Předsedkyně senátu poděkovala za představení dokumentu a vyzvala k položení dotazů a 
připomínek. Žádný ze senátorů nevznesl dotaz ani připomínku. 
 
Dr. Koštuříková zahájila hlasování o Vyhodnocení DZ SU OPF v Karviné za období 2011-
2015. 
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Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Vyhodnocení Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za období 2011 - 2015. 
 
 
3. Vyhodnocení Aktualizace Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za rok 2015 
 
Vyhodnocení ADZ SU OPF v Karviné za rok 2015 představil opět prof. Stavárek. Uvedl, že 
na rozdíl od předchozího vyhodnocovaného materiálu se jednalo o dokument koncipovaný 
v době, kdy členové současného vedení fakulty již byli ve funkcích, drželi se při jeho 
sestavování dlouhodobých priorit a za jeho obsah i plnění nesou zodpovědnost. Z toho 
důvodu je také v dokumentu u každé aktivity uvedena zodpovědnost konkrétního člena vedení 
a rovněž forma plnění. 
 
Předsedkyně senátu poté požádala o případné připomínky a dotazy. Žádný ze senátorů 
nepožádal o slovo. 
 
Hlasování:  
Pro:   10  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Vyhodnocení Aktualizace Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za rok 2015.  
 
 
4. Různé 
 
Univerzitní knihovna pracoviště Karviná  
 
Prof. Stavárek informoval senátory o tom, že na základě jednání s kvestorem a rektorem SU 
bude rozhodnutím rektora od 1. 5. 2016 svěřena pravomoc řídit karvinskou knihovnu po 
stránce provozní a personální děkanovi fakulty. Vedoucí knihovny Mgr. Chromcová 
zpracovala koncepci rozvoje knihovny, která byla projednána a diskutována na poradě vedení. 
Jsou plánovány tyto aktivity: 

- co nejvíce prezentovat knihovnu navenek po odborné stránce a v rámci její činnosti 
realizovat různé akce pro konkrétní cílové skupiny; 

- přiblížit knihovnu studentům, např. učinit z ní z části výukovou místnost, ve které se 
studenti dostanou do bližšího kontaktu s databázemi; konkrétně jmenoval prof. 
Stavárek předmět Mezinárodní finance; 

- realizovat prodejní výstavy odborné literatury; 
- uspořádat v prostorách knihovny den otevřených dveří pro středoškoláky; 
- zavést službu pro vyučující z hlavní budovy – dovážení objednaných knížek z budovy 

Na Vyhlídce; 
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- zpracovávat pravidelně roční plán – jednoletou vizi koncepce rozvoje knihovny (Mgr. 
Chromcová) a prezentovat ji na Kolegiu děkana, příp. rovněž na zasedání 
Akademického senátu.  

 
 
Prodej objektu na ul. Žižkova  
 
Děkan přítomné informoval, že dražba objektu vzhledem k předchozím informacím a 
jednáním dopadla překvapivě. Dva zájemci, kteří složili dražební jistinu, nakonec do dražby 
nevstoupili. Realitní kancelář NAXOS v tom smyslu informovala SU s tím, že druhé kolo 
dražby může proběhnout nejdříve za 30 dní. Zástupci realitní kanceláře navrhují snížení 
vyvolávací ceny objektu o třetinu. Děkan doplnil, že důsledkem pro SU OPF bude nadále 
hradit náklady spojené s povozem, a to cca 100 tis./měsíčně. Rozpočet sestavený na rok 2016 
ovšem s touto eventualitou počítal.   
 
O slovo se poté přihlásil dr. Bernatík. Vyjádřil svůj názor, že karvinská knihovna je výstavní a 
můžeme se s ní chlubit. Osobně podporuje myšlenku zviditelnění a rozvoje knihovny. On sám 
již podnikl za tímto účelem konkrétní aktivity: pozval do knihovny zahraniční studenty 
(ERASMUS) a upozornil je na anglicky psanou literaturu (bohužel někteří z nich navštívili 
knihovnu úplně poprvé - a byli mile překvapeni dobrým knihovním fondem). Budoucnost dr. 
Bernatík vidí např. ve skriptech v tištěné podobě, které by se v knihovně měly nacházet, které 
by měla OPF opět začít vydávat (mj. i proto, že jsou účinným nástrojem pro získání dalších 
titulů v rámci meziknihovní výměny, apod.). Děkan sdělil, že organizačně není velkým 
problémem zajistit tisk malého nákladu za tímto účelem (a to ani z hlediska finančního), je 
však otázka zajištění zdroje finančního krytí toho projektu - což bude podrobeno další diskusi 
(potvrdil, že v rámci katedry postupují podobně při vydávání např. sborníku z konferencí a 
podobných akcí, kde zajišťují minimální povinný výtisk určitých kusů, apod.). Dr. Bernatík 
poděkoval za akceptaci návrhu a následné řešení.  
 
Závěrem proběhla krátká diskuze o prodeji objektu na ul. Žižkové. 
 
 
Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 25. 5. 2016 v 13:00 hod. v místnosti A 308.  
 
Za správnost:  
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
 
Zapsala:  
Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 27. 04. 2016 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Vyhodnocení Dlouhodobého záměru SU OPF v Karviné za 
období 2011 - 2015. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Vyhodnocení Aktualizace Dlouhodobého záměru SU OPF 
v Karviné za rok 2015. 
 
 
 

 
 
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
předsedkyně AS SU OPF 
 


